



5 Days 4 Nights Nami Island + Seoul

5 天 4 晚 南怡岛 + 首尔

Tour Code / 团号: AKSS-D7/05

Valid from Mar - Sep 2020
有效期从 2020 年 3 月至 9 月

- **CITIES!**
城市!
 - ❖ Incheon - Nami Island - Gaypeong - Suwon - Yongin - Seoul
 - ❖ 仁川 - 南怡岛 - 加平 - 水原 - 龙仁 - 首尔

- **SLEEP!**
住宿!
 - ❖ **Hotel based on local 4+5 star accommodation (Final confirmation on similar standard)**
 - ❖ **当地 4+5 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)**
 - ❖ Suwon 1N Value Hotel Worldwide High End - 4* ❖ 水原 1 晚 全球高端价值酒店 - 4*
 - ❖ Seoul 2N Yongsan Ibis Styles Ambassador Hotel - 4* ❖ 首尔 2 晚 龙山大使宜必思尚品酒店 - 4*
 - ❖ Incheon 1N Royal Emporium Incheon Airport Hotel - 5* ❖ 仁川 1 晚 仁川皇家商场机场酒店 - 5*

- **EAT!**
道地美食!
 - ❖ Chuncheon Dakgalbi
 - ❖ Mushroom Steamboat
 - ❖ Korean BBQ Buffet
 - ❖ Potatoes Gamjatang
 - ❖ Manjok Ohyang Jokbal + Soba Noodle + Rice Cake Dumpling Soup + Rice
 - ❖ Ginseng Chicken Soup + Abalone
 - ❖ Mandu Jeongol
 - ❖ 春川炒鸡
 - ❖ 香菇火锅
 - ❖ 韩式烧烤自助餐
 - ❖ 马铃薯炖猪骨风味
 - ❖ 满足五香猪脚 + 荞麦面 + 年糕饺子汤 + 白饭
 - ❖ 养身鲍鱼人参炖鸡汤风味餐
 - ❖ 饺子火锅

- **SHOPPING SHOP!**
购物站!
 - ❖ Ginseng Showroom
 - ❖ Local Cosmetics Shop
 - ❖ Duty Free Shop
 - ❖ Jianganbao Showroom
 - ❖ Local Provision Shop
 - ❖ 人参专卖店
 - ❖ 当地彩妆专卖店
 - ❖ 免税店
 - ❖ 健肝保专卖店
 - ❖ 当地土产店

Day 1 Kuala Lumpur → Incheon (135km) 🚗 Nami Island (15km) 🚗 Gapyeong (76km) 🚗 Suwon (L/D)

- Depart to Incheon, is a wide-area city in the northwestern part of Korea.
- **Nami Island** (include boat ride & entrance): It is famous for its beautiful tree lined roads, the shooting place of the popular Korean drama "Winter Sonata".
- **Garden of Morning Calm** (include entrance): Is a large-scale garden with 33 square meters covered in beautiful flowers, four seasons of the garden viewing different landscape.
 During Spring Season: Wild Flower Exhibition, Spring Festival.
 During Summer Season: Iris Festival, Hydrangea Festival & Exhibition, Rose of Sharon Festival & Exhibition.
 During Autumn Season: Wild Chrysanthemum Exhibition, Chrysanthemum Exhibition, Maple Festival.
 During Winter Season: Lighting Festival.

** Remarks: During visiting period subject to seasons & weather conditions.

吉隆坡 → 仁川 (135 公里) 🚗 南怡岛 (15 公里) 🚗 加平(76 公里) 🚗 水原 (午/晚)

- 飞往韩国仁川，为韩国西北部的一个广域市。
- **南怡岛** (含船票 & 门票): 乘船前往知名浪漫韩剧“冬季恋歌”的拍摄地。
- **晨静树木园** (含门票): 拥有 33 平方公尺被美丽花朵覆盖的大规模庭园，在此四季欣赏不同的花朵。
春天赏: 野生花展，踏春花之庆典。夏天赏: 鸢尾花庆典，山绣球庆典-绣球展览，木槿花庆典展览;
秋天赏: 野菊花展览，菊花展览，红叶庆典。冬季: 五彩星光庭院。 ****注意: 参观视季节和天气而定。**

Day 2 Suwon (10km) 🚗 Uiwang (19km) 🚗 Yongin (48km) 🚗 Seoul (B/D)

- **Uiwang Rail-Biking** (include entrance & rail bike – 4 persons per bike): Experience taking a bike ride along the lake to view the beautiful natural scenery.
 - **Everland Theme Park** (include passport tickets): Korea's largest outdoor theme park. Enjoy the exciting roller coaster and see the famous “Liger” in the Wild Safari Park.
- 水原 (10 公里) 🚗 義王 (19 公里) 🚗 龙仁 (48 公里) 🚗 首尔 (早/晚)
- **義王铁道自行车** (含门票 & 自行车 – 四人一辆): 乘坐自行车沿湖欣赏美丽的自然风景。
 - **爱宝主题乐园** (含门票自由券): 畅游韩国最大的户外主题乐园。体验以世界上坡度最陡的木架过山车，到赛福瑞野生动物园近距离参观特别培育的『狮虎』。

Day 3 Seoul (B/L/D)

- **Gyeongbok Palace** (includes entrance with hanbok experience): The largest of the Five Grand Palaces during the Joseon Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and unique architecture. (Closed on Tuesday)
 - **Presidential Blue House** (Drive Pass): Is the presidential palace of South Korea. It is located in the northwestern part of Seoul City and faces Gyeongbok Palace.
 - **Namsan Park + Lover Locks Wall**: One of the “Love from Star” romantic shooting place.
 - **Dongdaemun Market**: It is Korea's largest wholesale and retail shopping, a prominent landmark in Korea.
- 首尔 (早/午/晚)
- **景福宫** (含门票 + 韩服体验): 它是朝鲜时代五大宫殿中最大的宫殿，以其庞大规模和独特建筑风格而闻名。(每逢星期二休业)
 - **青瓦台** (车游): 是韩国总统府，坐落在首尔市西北部，面向景福宫。
 - **南山公园 + 情人锁**: 为“来自星星的你”浪漫拍摄地点。
 - **东大门批发市场**: 是首尔最繁华的商业街区之一，也是亚洲最大规模的批发市场，从各种小的流行饰品到人参、器皿、服饰、玩具等等应有尽有。

Day 4 Seoul (52km) 🚗 Incheon (B/L/D)

- **Ginseng Showroom**: A widely acclaimed natural produce of Korea. Popularly known as ‘Panax’ meaning ‘All Heal’ in Greek, this of medicinal herb is a Must on your shopping list.
 - **Local Cosmetic Shop**: Pick all your favorite Korean cosmetics in the multi-label Cosmetic Shop at a fraction of the price back home.
 - **Duty Free Shop (DFS)**: Plethora of fashion and beauty trends in particular, duty free shops are a great way to purchase brand items with great price!
 - **Myeongdong Market**: A widely popular shopping district with department stores.
 - **Jiaganbao Showroom**: Hovenia Dulcis, or the Japanese Raisin Tree, is a common ingredient for Koreans in health drinks. Concoct into ‘Huganbao’, it is extremely helpful with detoxification of liver.
 - **Shinchon Lady Street**: Where three major universities are located. Here you can get the trendiest of the fashion is the lowest of the price.
 - **Local Provision Shop**: Last minute souvenir and snacks for your loved ones at home
 - **Seaweed Museum**: Is a brand that sells seaweed, so you can view the process of making laver.
 - **** Yeouido Park**: Cherry blossoms begin to bloom and watch the beautiful cherry blossom in Korea.
- ** Remarks: This sightseeing is a special arrangement during cherry blossom period. Subject to season & weather conditions, estimated cherry blossom season start from end of March till mid of April.**

首尔 (52 公里) 🚗 仁川 (早/午/晚)

- **高丽人蔘专卖店**: 使元气旺盛的高丽人蔘，是保健医疗效能居世界之冠的药材。
- **韩国彩妆店**: 价廉物美最热门的彩妆品 让您永远跟上时代潮流尖端。
- **免税店**: 韩国拥有大量的时尚和美容趋势特别是免税商店是以极好的价格购买名牌奢侈品的绝佳方式!
- **明洞市场**: 享受购物乐，这里不仅有经营服装、鞋帽、日用百货和化妆品等各种专卖店，还有许多餐厅。

- **健肝宝专卖店**：又名枳椇树果实，能将人体内有有害物质或低分子物质吸收并将之排出体外，藉此提高肝脏再生及肝机能的效果。
- **新村女人街**：女生们的购物朝圣之地。主要以美容沙龙‘时尚服饰小店、咖啡厅和小吃街等为主。
- **韩国土产店**：选购伴手礼，这里贩售韩国土特产，种类琳琅满目，有泡菜、海苔、韩式饼干、糖果，韩服公仔等，应有尽有，您可再此一次买足回台后致赠亲友的礼品。
- **海苔博物馆**：专门贩售海苔的品牌，所以您可亲眼看到紫菜製作过程。
- **** 汝矣岛公园**：每年一到春天，樱花便开始绽放，观赏韩国亮丽的樱花。
***注意：此景点特别安排在樱花季节，预测此樱花街只限于3月尾至4月中旬之间参观，视季节和天气而定。*

Day 5 Incheon → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Korea!
仁川 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。

Disclaimer / 免责声明：

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。